	Все включено
Данный пакет включает в себя комплексное обслуживание ВЭД на основании ВЭД-контракта Заказчика.

Пакет состоит из следующих разделов:

Разработка и составление ВЭД-контракта;

Транспортное обслуживание;

Таможенное оформление;

Услуги сертификации;

Услуги страхования грузов.

Предложение:

- разработка и составление ВЭД-контракта Заказчика с поставщиком/производителем;

- согласование индивидуальных условий поставки;

- транспортно-экспедиционное обслуживание;

- отслеживание прохождения этапов маршрута;

- оформление и/или проверка товаросопроводительных документов на предмет соответствия действующим нормам таможенного законодательства;

- согласование сроков и специфики отгрузок с Грузоотправителем;

- обеспечение таможенного оформления;

- определение разрешительной документации (сертификаты соответствия, санитарно-эпидемиологические заключения, лицензии, квоты и т.п.);


	All inclusive
Present package includes complex service activities aimed for foreign economic activity based on Client’s foreign economic activity contract.
The package consists of the following sections:
Development and drafting of foreign economic activity contract;

Тtransportation;

Custom clearance;

Certification services;

Cargo insurance services.

Our proposal includes:

- development and drafting of  foreign economic activity contract between Client and supplier/manufacturer;

- coordination of individual conditions of delivery 
- forwarding services;

- tracking the passage on different stages of the route;

- execution and/or verification of  shipping documents on the subject of their correspondence to applicable norms of  tariff legislations;

- coordination of terms and specificity of shipment with a Shipper;

- provision of custom clearance;

-  determination of  approvals ( certificates of conformance, Sanitary-Epidemiological Conclusions, licenses, quotas, etc);

. 




